



Date: 11 November 2025

التاريخ 11 نوفمبر 2025م

Supplementary Disclosure Regarding the Appointment of a Temporary Non-Independent Board Member

إفصاح تكميلي بشأن تعيين عضو مؤقت غير مستقل في مجلس الإدارة

Further to the disclosure issued by Dhofar Insurance Company S.A.O.G. on 9 November 2025 regarding the appointment of Mr. Ahmed bin Mohammed Al-Abri as a temporary non-independent member of the Board of Directors.

الحاقاً إلى الإفصاح الصادر عن شركة ظفار للتأمين ش.م.ع.ع بتاريخ 9 نوفمبر 2025م بشأن تعيين الفاضل/ أحمد بن محمد العبري عضواً مؤقتاً غير مستقل في مجلس الإدارة.

The Company wishes to clarify that the reason for the disclosure being made after trading hours was due to the internal processes related to the disclosure.

تود الشركة الإيضاح بأن سبب الإفصاح بعد ساعات التداول يعود إلى عدم استكمال الإجراءات الداخلية المتعلقة بالإفصاح قبل ساعة من التداول.

The Company reaffirms its continuous commitment to comply with disclosure and transparency requirements in accordance with the regulations issued by the Financial Services Authority and the Muscat Stock Exchange.

وتؤكد الشركة حرصها المستمر على الالتزام بمتطلبات الإفصاح والشفافية وفقاً للضوابط الصادرة عن هيئة الخدمات المالية وبورصة مسقط.

Dhofar Insurance Company S.A.O.G.

شركة ظفار للتأمين ش.م.ع.ع



الفروع



BRANCHES